

SERVICE RELATIONS ENTREPRISES ET CARRIÈRES



PERSONALIZED SERVICE FROM THE TIME YOU ENTER CEFAM AND THROUGHOUT YOUR CAREER.

Serving our students is our top priority

- ★ Coaching workshops in **small groups**: resume, cover letter, preparing for both individual and group interviews, personal branding, self-awareness, one developing your personal projects.
- ★ A **personalized follow-up** of your internship search to ensure that it matches your professional goals.
- ★ Weekly release of **relevant internship offers** via a dedicated platform.
- ★ Meetings with experts and professionals from across the globe through conferences, exposés, **company visits**, case studies, networking events and recruitment.
- ★ Access to our campus **incubator** and accompanying project leaders.
- ★ Direct contact with the **CEFAM Alumni network** and **those of our American partner schools**: a community of former students all over the world.
- ★ CEFAM stays **by your side throughout your professional life**: contacts and advice available on demand.

Corporate Social Responsibility

In an effort to incorporate CSR principles into all our programs and campus life, CEFAM encourages their students to take part in environmental projects socially and ethically responsible organizations, companies, or public institutions. CEFAM is dedicated to producing responsible and international managers.

CORPORATE PARTNERS

BARCLAYS BANK | BOSCH | CHANEL | CATERPILLAR | DANONE | DELOITTE |
EDMOND DE ROTHSCHILD | ERNST & YOUNG | GENERAL ELECTRIC | GL
EVENTS | HAVAS GROUP | J.P. MORGAN CHASE | LVMH | L'OREAL | NIKE |
OPTEVEN | PULLMAN HOTELS | PWC | TOTAL | UBISOFT | WARNER BROS

Since 1986

40 YEARS

operating as a non-profit association
(under French law 1901)

ALUMNI IN OVER

+70 COUNTRIES

100%

OF STUDENTS

complete at least two internships
(2-6 months) in France or abroad
starting from Year 1

92%

OF GRADUATES

find a job within 6 months of graduation

100%

CLASSES IN ENGLISH

90%

OF YOUNG GRADUATES

join international companies

YOUR CONTACT

Natacha Lalande

Director of Corporate Relations
and Marketing

T. (33) 4 72 85 72 16

M. (33) 6 72 20 70 43

natacha.lalande@cefam.fr

CORPORATE RELATIONS & CAREER SERVICES

CEFAM



UN ACCOMPAGNEMENT PERSONNALISÉ DÈS VOTRE ENTRÉE AU CEFAM ET TOUT AU LONG DE VOTRE CARRIÈRE.

Au service des étudiants

- ★ Des ateliers de coaching en petits groupes : CV, lettre de motivation, préparation aux entretiens individuels et collectifs, personal branding, connaissance de soi, construction de votre projet professionnel.
- ★ Un suivi individualisé, de votre recherche de stages à la réflexion autour de votre parcours professionnel.
- ★ La diffusion hebdomadaire d'offres de stages et d'emplois ciblées, par le biais d'une plateforme dédiée.
- ★ Des rencontres avec des professionnels et experts de l'international à travers des conférences, des témoignages, des visites d'entreprises, la réalisation d'études de cas, des événements de networking et de recrutement.
- ★ Un accès à l'incubateur du campus et un accompagnement des porteurs de projet
- ★ La mise en relation avec le réseau des Alumni du CEFAM et de nos écoles partenaires américaines: une communauté d'anciens élèves dans le monde entier
- ★ Le CEFAM reste à vos côtés tout au long de votre vie professionnelle : conseil et contacts à tout moment sur demande.

Un engagement responsable

Dans le cadre de l'intégration des principes de la RSE dans tous ses programmes le CEFAM encourage ses étudiants à se mobiliser pour des projets environnementaux sociaux et éthiques auprès d'associations, entreprises ou institutions publiques. Le CEFAM forme des managers responsables à l'international.

LES ENTREPRISES QUI NOUS FONT CONFIANCE

BARCLAYS BANK | BOSCH | CHANEL | CATERPILLAR | DANONE | DELOITTE |
EDMOND DE ROTHSCHILD | ERNST & YOUNG | GENERAL ELECTRIC | GL
EVENTS | HAVAS GROUP | J.P. MORGAN CHASE | LVMH | L'OREAL | NIKE |
OPTEVEN | PULLMAN HOTELS | PWC | TOTAL | UBISOFT | WARNER BROS

Depuis 1986

40 ANS

d'existence sous le statut d'association
loi 1901 (à but non lucratif)

ALUMNI PRÉSENTS DANS

+70 PAYS

100%

DES ÉTUDIANTS

effectuent au moins 2 stages de 2 à 6
mois en France et à l'international dès
la 1ère année

92%

D'INSERTION PROFESSIONNELLE

dans les 6 mois après diplomation

100%

DES COURS EN ANGLAIS

90%

DES JEUNES DIPLÔMÉS

intègrent une entreprise à dimension
internationale

VOTRE CONTACT

Natacha Lalande

Directrice des Relations
Entreprises et de la
Communication

T. (33) 4 72 85 72 16

M. (33) 6 72 20 70 43

natacha.lalande@cefam.fr